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Fotos fra ungdommens klubmesterskaber. Læs 
videre på side 20 
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Redaktion: 

Poul Petersen (ansv.) 

Strøbyholm 34 
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E-mail: sunpope@gmail.com 

 

Stof til bladet bedes leveret i elek-
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Deadline for næste nummer:  

1. Oktober 2024 

Tryk: 

 

 

Klubben 
Adresse: 

Præstemosehallen 

Præstemosen 209 A 

2650 Hvidovre 

 

OBS ! 

Kontoret har ikke faste åbnings-
tider 

Alle henvendelser om ind– og 
udmeldelser, banetildeling og 
lign. skal ske pr. e-mail.  

Klubbens e-mail er altid åben: 

HB2000@HB2000.dk 

Ændring af adresse, tlf, mail, og  
kreditkortoplysninger skal man 
selv foretage i sin profil på 
klubbens hjemmeside: 

 www.HB2000.DK 
Webmaster:    

Jakob Madsen                     21 39 78 21           

Hvidovre Badminton - HB 2000 
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Bestyrelsen: 

Formand: 

Mikkel Grøn Olsen       25 72 56 66 

                     mikkelgo1@hotmail.com 

Næstformand:                                     

Helene Jensen               23 30 08 62 

                 Lunnerhtj@hotmail.com 

Sekretær: 

Ulrikke Meinertsen      31 43 40 06 

                   Ulrikke@meinertsen.dk 

Kasserer: 

Jeanette Ingerslev         21 45 14 18 

 

Bestyrelsesmedlem: 

Jakob Madsen                21 39 78 21 

              jakob_b_madsen@yahoo.dk 

Bestyrelsesmedlem: 

Helene Jensen               23 30 08 62 

                 Lunnerhtj@hotmail.com 

Bestyrelsesmedlem: 

Peter Porsdal                25 40 51 83 

                                   ppors@live.dk 

Udvalgsformænd m.m.: 

Ungdomsformand:  

Amanda Jensen 

             Mantu1994@hotmail.com 

Ungdoms-næstformand: 

Pernille Delberg            28 70 60 70 

         pernille.delberg@gmail.com 

Seniorformand: 

Rasmus Frank                25 36 34 76    

                   ra_frank@hotmail.com 

Motionistformand: 

Jakob Madsen               21 39 78 21 

              jakob_b_madsen@yahoo.dk 

Veteranformand: 

Peter Porsdal                 25 40 51 83   

                                    ppors@live.dk 

 

Banefordeling: 

Kontoret og udvalgsformændene           

 Klubbens kontaktpersoner 
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Referat af den ordinære generalforsamling i HB2000 
i caféen tirsdag den 14. maj 2024 kl. 18.30 
 
Tilstede: Amanda, Nanna, Jørgen, Poul, Henning, Lisa, Rasmus, 
Jeanette, Helene, Peter, Mikkel, Ulrikke, John 

Afbud: Jakob, Morten, Mads 

 

Dagsorden:  

 

1. Valg af dirigent. 

 

John Berling bliver valgt med applaus.  

 

2. Formanden aflægger beretning. - den er vedhæftet  

 

            Ungdomsspilleudvalgsformanden aflægger beretning -  
den er vedhæftet  

 

            Seniorspilleudvalgsformandens beretning er ikke blevet 
givet på generalforsamlingen. Den er vedhæftet.  

 

            Veteranspilleudvalgsformanden aflægger beretning - den 
er vedhæftet  

 

            Motionistspilleudvalgsformanden aflægger beretning - 
den er vedhæftet  
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3. Forelæggelse af regnskab med revisionspåtegning. 

Henning kommenterer caféindkomsten, han er positiv over, at 
der er overskud, når der ikke er bemanding i caféen. Jeanette for-
tæller, at det er fordi der har været afholdt banko og ungdomstur-
nering. Henning spørger om vi har planer med de mange penge. 
Henning foreslår, at man i afdelingerne kan ansøge om penge til 
forskellige ting. John og Jeanette fortæller, at man altid kan søge 
om penge til sin afdeling. Mikkel fortæller, at vi ikke er interes-
serede i, at der står så mange penge, men at vi skal bruge dem på 
noget fornuftigt.  

 

4. Behandling af indkomne forslag. 

Der er ingen indkomne forslag.  

 

5. Forelæggelse af budget for indeværende år, herunder kon-
tingentfastsættelse for den kommende sæson. 

Kontingentet forbliver uændret.  

 

6. Valg til bestyrelse 

Følgende er på valg i lige år: 

 

Formand - Mikkel Grøn Olsen - modtager genvalg - 

Mikkel Grøn er genvalgt 

Veteranformand - Peter Porsdal - modtager genvalg - 

Peter Porsdal er genvalgt 
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Motionist - Jakob Madsen - modtager genvalg - Jakob 

Madsen er genvalgt  

Sekretær - Ulrikke Meinertsen - modtager genvalg - Ul-

rikke Meinertsen er genvalgt  

Seniorformand Mads Feldvoss vælger at gå af i utide - be-

styrelsen foreslår Rasmus Frank - Rasmus Frank er valgt  

Næstformand Morten Olsen vælger at gå af i utide - besty-

relsen foreslår Helene Jensen - Helene Jensen er valgt 

Ungdomsformand Helene Jensen vælger at gå af i utide - 

bestyrelsen foreslår Amanda Jensen - Amanda Jensen er 

valgt  

7. Valg af bestyrelsessuppleanter (vælges for 1 år ad gan-
gen): 

Lisa Nielsen - modtager genvalg - Lisa Nielsen er gen-
valgt  

John Berling - modtager genvalg - John Berling er gen-
valgt  

 

8. Valg af 2 revisorer. 

Lisa Nielsen – Modtager genvalg - Lisa Nielsen er gen-
valgt  

Tina Lougart – Modtager ikke genvalg - bestyrelsen fore-
slår Charlotte Christensen - Charlotte Christensen er 
valgt  
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9. Valg af revisorsuppleant. 

            Poul Petersen – modtager ikke genvalg - Bestyrelsen fo-
reslår John Berling - John er valgt  

 

10. Eventuelt. 

 

 

 

                ____________________________ 

     Formandens og spilleudvalgsformændenes general-
forsamlingsberetninger, i fuld ordlyd, følger fra næste  

     side: 
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Formandens beretning 23/24 

Så går sæsonen 23/24 så småt på hæld, og vi kan skimte sæson 24/25 i horisonten. 
Det er efterhånden sådan, at det ikke har været en rigtig sæson i HB2000, hvis ikke 
der har været udfordringer med varmen i hallen. Denne sæson skulle ikke være 
nogen undtagelse. I efteråret blev der koldt, men dog ikke så koldt, som der nogle 
år har været, må vi huske på! Jeg tror på og føler mig overbevist om, at kommunen 
nu har styr på sagerne til det næstkommende efterår og vinter. 

Som de fleste sikkert har bemærket, har vi fået sat skabe og boldskabe ind i hal-
len. Det er ikke fordi vi hverken synes det pynter eller bare er en mega fed idé. 

Brandmyndighederne har (påduttet - find bedre od!) os at fjerne alt fra gangen 
ved trappen, fordi der nu ikke må stå noget som helst der - af hensyn til brandsik-
kerhed. Så det har været nødvendigt. Men jeg synes nu, at det er blevet en fin 
løsning, trods alt. 

 

På den sportslige front har det været en lidt blandet sæson i HB2000. I veteranaf-
delingen lykkedes 1.holdet i +40 med deres vigtigste mission - nemlig ikke at ryk-
ke op - de ender på en flot 3. plads. Så tillykke med det! De resterende seks vete-
ranhold har nogle lidt blandede resultater. Nogle trukne hold, en andenplads og 
lidt midterplaceringer. 

Klubbens eneste ungdomshold - et U17/U19-hold - vandt deres række kæmpestort . 
10 sejre ud af 10 mulige - stærkt! 

Turneringsmotionisternes tre hold landede henholdsvis midt i deres række og lidt i 
den tunge ende. 

På seniorsiden har vi i år haft tre hold. 1.holdet har haft en svær sæson i Dan-
marksserien, hvor det lige nøjagtig, med mindst mulig margen, blev til overlevelse 
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endnu engang. Vi tager et år mere, men hvis jeg kigger i min spåkugle, ligner det en 
svær næste sæson ift. overlevelse. Men vi må bare tage det i stiv arm og gøre vo-
res bedste! 

2. holdet var for første gang i klubbens historie helt oppe i Københavnsseri-
en. Det skulle dog vise sig at være en (lidt for) stor mundfuld. Det ender des-
værre med en nedrykning til Serie 1 igen, men det var en sæson med rigtig 
mange virkeligt tætte og spændende kampe, sa�  ma� ske vi kan spille med om 
oprykning igen til næste a� r. 
3. holdet spiller en bundsolid sæson og lander i midten af deres pulje. 

 

Som klubmand kan jeg ikke lade være med at ærgre mig en smule over, at vi ikke 
har flere ungdomshold end ét. Samtidig glæder det mig så rigtig meget, at det 
pågældende hold har udryddet samtlige af sine modstandere. Hvis en klub som 
vores skal være bæredygtig, er vi afhængig af, at der kontinuerligt kommer ung-
domsspillere op gennem ungdomsrækkerne og helt op til seniortræningen. Det 
har vi egentlig haft god tradition for, og det lader heldigvis til at fortsætte lidt 
endnu. Nogle af de ældste og bedste ungdomsspillere er i denne sæson startet på 
senior B-træningen og de viser allerede rigtig fine takter. Vi håber de fortsætter 
den gode udvikling og slår os gamle af om nogle år. 

 

Helene, som har været ungdomsformand i en menneskealder, takker i forbindel-
se med denne generalforsamling af. Hun har ydet et kæmpe stykke arbejde i vir-
kelig mange år og har været en stor grund til, at der lige nu render en masse tidli-
gere ungdomsspillere rundt på vores seniortræning - her skal vores dygtige træ-
nere selvfølgelig også lige nævnes. Helene har ønsket at give stafetten videre i 
nogle år, og har nu endelig fundet en afløser. Så rigtig mange tak til Helene for 
den store indsats i klubben gennem mange år. Vi håber, du vil fortsætte det frivil-
lige arbejde i klubben på andre måder fremover. 

Samtidig siger vi så velkommen til en ny ungdomsformand i Amanda, som har været 
en del af klubben i mange år - først som spiller og siden som træner. Jeg glæder mig 
til at få hende med i bestyrelsen og jeg ved, at hun har en masse idéer og gåpåmod, 
som klubben helt sikkert vil have stor gavn af - velkommen. 
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Årets klubmesterskaber blev jo som bekendt ikke til noget. Det ærgrer mig natur-
ligvis rigtig meget. Vi har i bestyrelsen drøftet, hvorfor der mon ikke er større til-
slutning til dette arrangement. Der er blevet sendt et spørgeskema ud, som vi eva-
luerer på. Jeg ved, at der er flere afdelinger, der i stedet holder afdelingsklubme-
sterskab. Det er jo dejligt, hvis det kan afholdes på den måde, men stadig lidt 
ærgerligt, hvis vi ikke fremover kan stable et klubmesterskab på benene, som 
omfavner hele klubben. Vi må se. 

Årets klubfest blev dog til noget! Godt nok ikke med den største tilslutning historisk 
set, men jeg er dog stadig glad for, at den blev til noget. Der var god mad, dejligt 
vejr og højt humør - her kan vi stadig samles på tværs af afdelinger - det glæder 
mig. 

 

Igen i år vil jeg gerne fremhæve klubbens frivillige og klubbens sponsorer. Jeg vil 
ikke nævne alle de frivillige, for det er en lang liste, og jeg skulle nødig komme til at 
glemme nogen. Men sponsorerne vil jeg gerne lige fremhæve: Hyrup & Nielsen, 
Maler-Teamet, Topdahl og NTG. Både sponsorer og frivillige er en kæmpe gevinst 
for enhver klub. 

I er alle en kæmpe årsag til, at en klub som HB2000 kan trives og blive ved med at 
lave fede og spændende arrangementer, tiltag og initiativer fremover - kæmpe tak 
til jer alle! Vi håber, I alle har lyst til at fortsætte i mange år fremover. 

 

Ungdomsafdelingens beretning for sæsonen 2023-24 

Jeg tog formandsposten igen denne sæson, men kun fordi der ingen 
kandidater var til posten og fordi vi fortsat gerne vil have en ung-
domsafdeling i HB2000. Så ungdomsafdelingen har været styret af et 
stærkt og engageret ungdomsudvalg, hvor jeg har været formand af 
navn og ikke af gavn. 

Pernille har været den overordnet tovholder i udvalget, som har be-
stået af både forældre og trænere 
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Jacob (far til Emma og Rasmus), Birgitte (mor til Martin og Tobias), 
Ninna (mor til Gustav og Frida), Chris (far til Alfred og Alma) Nicolai 
(far til Sander), Pernille (mor til Ida og Jonas), Ulrik (far til Gustav og 
Frida, trænersparringspartner), Oliver (ungdomstræner), Peter 
(ungdomstræner) og Amanda (ungdomstræner). 

Derud over har de øvrige trænere og hjælpetrænere hjulpet til under 
de forskellige events der har været afholdt i løbet af sæsonen.  

Træningen 

Mandag: Pernille med Tobias, Ida og Jonas som hjælpetrænere  

Tirsdag og torsdag: Mikkel med hhv Jonas og Tobias som hjælpetræ-
nere på skift de to dage. 

Onsdag -specialtræning: Amanda  

Fredag: Amanda og Peter 

Mandags-holdet er der den sidste mandag i måneden ”Spille Café og 
Saftevand” kl. 17.30-18. Her går spillere og trænere op i Caféen en 
halv time inden træningen slutter – og så spilles der brætspil, drikkes 
saftevand og hyggesnakkes omkring bordene 

I denne sæson har vi haft tre ungdomsspillere på senior B-træningen 
-Tobias O, Casper og Jonas K, for at få ekstra udfordringer og blive 
indsluset i seniortruppen.  

Vi forsøger at klæde vore trænere på, så de kan dygtiggøre sig gen-
nem viden og inspiration til deres trænergerning. Vi har haft Tobias 
O, Ida K, Jonas K, Martin O, Oliver, Mikkel og Amanda afsted i denne 
sæson. 

Holdturneringen 
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Vi haft et enkelt hold tilmeldt holdturneringen, nemlig et U17/19 
5600 point 4-spillers hold. Igen denne sæson, har det været Birgitte 
været holdleder.  Det har været et superstærkt hold og de vandt ræk-
ken suverænt med 38 point -med 11 point ned til nr.2.                                                                                                       
Holdet har består af: Casper, Alfred, Mini (Tobias), Mario, Ida og Jo-
nas. Der har været super opbakning i form af forældre, bedsteforæl-
dre, til at klappe spillerne igennem alle kampe. 

 

 

Events 

Fredag d. 2. december blev der afholdt juleturnering for ungdomsspil-
lerne. En populær tradition i klubben, og over 30 spillere havde til-
meldt sig.                                                                                                                         
Der var arrangeret en alternativ og sjov turnering, hvor spillerne var 
inddelt i fire hold og dystede på banerne. Efterfølgende var der jule-
hygge i Cafeen med æbleskiver og alt hvad dertil hører. Der var præ-
mieoverrækkelse til de fire hold med spændende pakker til alle.  

Træningslejr i ungdomsafdelingen blev for første gang afholdt i januar 
måned. Lejren ”Smasher Camp” blev afholdt på ”hjemmebane” og 
styret af vores trænere, Mikkel og Oliver. 20 spillere var tilmeldt fra 
fredag eftermiddag og frem til søndag formiddag. Da vi jo ikke har de 
store køkkenfaciliteter, var det forældre, som stod for forplejningen 
hele weekenden. Det er så dejligt med forældre, som er gode til at 
bakke op om vores unge mennesker. 

I februar var der ”Åben Hal” for alle vore egne ungdomsspillere. Kon-
ceptet var at have en hyggelig og sjov eftermiddag med sine kamme-
rater fra træningen. 
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I marts afholdt udvalget ”Familie Fjer”. Her var ungdomsspilleren 
makker med sin far/mor eller en anden voksen fra familien - og spiller 
mod andre par. 

Og igen senere i slutningen af marts måned, blev der igen afholdt en 
”Åben hal”, men denne gang også for gæster udefra.  Her var koncep-
tet at egne spillere kunne tage sin kammerat med, for at se alt det 
gode vi har i HB2000 og måske kunne vi være heldige at gøre nogen 
af gæsterne interesserede i badminton og melde sig ind. 

I april blev der afholdt klubmesterskab. Da vi de seneste par år ikke 
har kunnet afvikle klubmesterskaber grundet for få tilmeldte, ændre-
de vi opsætningen fuldstændig denne gang og med stor succes. Så fra 
at holde mesterskaberne over en weekend, blev det afholdt på træ-
ningsdagene mandag, torsdag og fredag i uge 11. Der var omkring 22 
spillere tilmeldt, både nybegyndere og øvede. Fredag var finaledag 
med efterfølgende fællesspisning af pizza i cafeen, hvor omkring 50 
personer i alt deltog. 

Sidste event denne sæson bliver sommerfest den 14.juni. 

 

Flere spillere har været til åbne turneringer, hvor Ida U15 er rykket op 
i A-rækken -meget flot. Men de andre spillere har også gjort det super
-godt, med flotte resultater. 

Til slut vil jeg sige godt gået til ungdomsudvalget. I har gjort et fanta-
stisk godt arbejde for vore unge mennesker. 

Også en tak skal lyde til jer trænere, som står klar med en hjælpende 
hånd ved arrangementerne. 

 

15 

Med denne beretning takker jeg for denne gang og går af som for-
mand for ungdomsafdelingen. Det gør jeg med ro i maven for jeg ved 
der står mange gode ressourcer klar til at føre ungdomsafdelingen 
videre.  

Helene 

 

Generalforsamlingen – Beretning fra seniorafdelingen 

Den nu overståede sæson har haft et blandet resultat for klubbens 
seniorafdeling. Vores 1. hold har efterhånden mærket forskellige ud-
fordringer i Danmarksserien, og hvor vi i denne omgang blev presset 
til det yderste. På trods af presset lykkedes det at holde vores plads. 
For 2. holdets vedkommende har det været en stor udfordring at 
skulle spille i Københavnerserien, faktisk en for stor udfordring, og i 
dette tilfælde lykkedes det desværre ikke at holde vores placering. 
Niveauet har været en del højere end før, og det har så kunne mær-
kes på resultatet. På trods af det er der stadig en god udvikling i flere 
spillere i afdelingen, så potentialet for bedre resultater er der stadig i 
den kommende sæson. 

Der vil fra næste sæson også ske udvikling i seniorafdelingen. Et nyt 
ansigt skal nu stå forrest for afdelingen, og jeg vil træde tilbage. Det 
er fantastisk at repræsentere en afdeling, og en klub med dejlige spil-
lere, men grundet praktiske omstændigheder vil de være bedre re-
præsenteret af en anden. Det har været en fornøjelse, og til tider 
sjovt at være formand, og det vil jeg sige mange tak for. 

Mads Feldvoss 
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Beretning Veteranafdelingen 2023-2024 

Så lakker sæsonen 23-24 mod enden. Dvs. holdkampmæssigt er det jo slut, 

men tænker og håber at vi træner hele sommeren med hinandens hjælp. 

 

Jeg synes sæsonen er gået godt og det er også min fornemmelse at folk kommer 

glade og positive til træning og holdkampe.  

 

Holdkampmæssigt er det gået således: 

40+ 1 blev nr. 3 i rækken 

40+ 2 blev nr. 2 i rækken 

40+ 3 blev nr. 4 i rækken 

50+ 1blev sidst i rækken og rykker dermed ned 

50+ 2 måtte vi desværre trække 

60+ 1 blev nr. 2 i rækken 

Så det må man sige er godkendt. 

 

Med hensyn til hvordan træningen er blevet delt op, fortsætter vi som vi har kørt 
med A, AB og B. Hvor vi selvfølgelig stadig revurderer trupperne, da der løbende er 
til og afgang i afdelingen. 

Vedr. det sociale er vi i gang med at planlægge en hyggeaften/sommerafslutning/
Champions League den 1. juni. Jeg håber der er tilslutning til det, så vi får rundet 
sæsonen af på hyggelig vis. 

 

Jeg er ærgerlig over at Klubmesterskaberne ikke blev til noget i år, da det er en god 
klub ting, både spillermæssigt og socialt afdelingerne i mellem. Jeg tænker vi må se 
om vi kan få løst, hvad vi ellers kan gøre for at det bliver til noget. 
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Klubfesten var der også få tilmeldte, kun 19 til mad. Så kom der lidt flere senere på 
aften. Men festen endte med at blive en succes alligevel, med god mad og hygge. 

Vi må forsøge at gøre nogle tiltag for at øge interessen for aktiviteterne i vores klub. 
Eller måske må vi erkende at folk kun er interesseret i at komme og spille på deres 
respektive træningstider/banetider og holdkampe. 

 

Jeg ser frem til endnu en sæson med god badminton og socialt samvær. 

En tak til alle holdledere og alle som har givet en hånd med i løbet af sæsonen. 

 

Veteranformand  

Peter Porsdal 

 

Beretning Turneringsmotionister 2023-2024 

Træningsaftener 

Vi havde i løbet af sommeren mistet 6 spillere, så sæsonen startede igen 
noget tynd ud – nye kom dog til, så vi er pt 30 i afdelingen. En pæn del af 
disse har dog været fraværende grundet skader, operationer og af andre 
årsager. Der er derfor fortsat plads til flere, så vi forhåbentlig i fremtiden 
kan fylde hele hallen. Vi fortsatte med Peter Porsdal som træner, så der er 
opvarmning med et smil på læben og gode slagøvelser, hvor alle får lært 
noget nyt eller holdt det gamle ved lige. Vi glæder os til at fortsætte trænin-
gen med Peter næste sæson. 

 

Holdturnering 

Vi var især blevet tynde på damesiden, så sidste års 4+4-hold blev ændret til 
4+2, således at vi denne sæson har haft 2 stk. 4+2 samt 1 stk. 4-hold. 
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4+2-1 blev i år styret af Charlotte og stillede op i serie 1. Det blev til en plads 
i midterfeltet som nr. 6 ud af 10 hold. 

4+2-2 blev igen styret af Michaela og stillede op i serie 2. Det blev til en 
plads i den nedre halvdel som nr. 7 ud af 9 hold. 

4H blev igen styret af Henrik og stillede op i serie 2. Her blev det ligeledes til 
en plads i den nedre halvdel som nr. 8 af 9 hold. 

Tak til holdlederne for stort engagement – både til kampe og i den daglige 
træning og i det hele taget for at få afdelingen til at fungere godt. 

 

Det sociale 

Vi er fortsat med en gang hver måned at alle kommer op i caféen til hygge, 
info og fejring af månedens fødselarer – en rigtig god tradition, som har væ-
ret der så længe jeg har været med. 

Derudover er der en lille stærk kerne, som også tager op til lidt hygge de 
øvrige spilleaftener. 

Sidste gang før jul holdt vi også fast i traditionen om gløgg og æbleskiver 
efter træningen. 

Julefrokost blev der naturligvis også holdt – med god mad og drikke og en 
festlig pakkeleg. 

Spirilen kom også videre – denne gang til Peter J, som hygger sig med den 
indtil næste fest – som forhåbentlig bliver en sommerfest, der i det små er 
under planlægning. 

Jakob B. Madsen, turneringsmotionistformand 
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Konkurrencen 
I sidste nummer gjaldt det om at løse en Sudoko. 

Alle indsendte løsninger var rigtige. Som vinder er udtrukket: 
Anette Pokrywiecki Rasmussen, som får sin gevinst snarest. 

Denne gang gælder det om at gennemskue et ANAGRAM. Alt-
så bytte om på bogstaverne indtil der opstår et ord med mening. 

Anagrammet lyder: 

AFLÆSDAGLØN 

Hvis der skal være lidt hjælp, så er det en passende ting at blive 
betjent af når de hårde kampe er overstået. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skriv løsningen på en mail mærket ”konkurrence” til: 

                       sunpope@gmail.com   

senest 30. juni. Så bliver du måske den heldige vinder af en 
herlig præmie 
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Sidste nyt fra Ungdomsafdelingen 
Der er efter jul kommet mange nye ungdomsspillere til klubben og STORT velkom-

men til jer alle og også til jeres familer 😊. Det betyder også, at der er kommet 
mange spillere på henholdsvis mandags- og torsdagstræningen, hvilket jo er et dej-
ligt ”problem”. I næste sæson vil der komme små ændringer på holdtræningerne, 
så der bliver færre spillere på de enkelte hold og dermed tid til at trænerne bedre 
kan nå omkring og støtte alle spillere.  

Familie Fjer blev afholdt søndag d. 25. februar, hvor glade børn/unge og voksne 
tilbragte en god dag i Præstemosehallen. Ulrik stod for dagens program i hallen 
med fælles opvarmning og at styre slagets gang med at sætte kampe i gang. Der 
blev spillet gode, tætte, trættende, sjove kampe – og nogle fik lidt sved på panden. 
Dagen blev afsluttet på bedste vis i Caféen med sodavand, kage og fine præmier. 
Billeder fra dagen ligger på klubbens hjemmeside i ”galleriet” 

Klubmesterskabet i uge 11 var en kæmpe succes! Vi spillede i hverdagene på de 
tidspunkter, hvor der normalt er ungdomstræning. Caféen var åben, der var gratis 
kage til alle hver dag, guf-præmier til dem der talte kampe, ekstra-præmier til de 
spillere som Peter syntes gjorde det godt på banen – vi havde fået Træner Morten 
og Træner Mikkel til at komme om mandagen og spille mod interesserede ung-
domsspillere, som så  kunne vinde slikpræmier når de vandt point mod trænerne. 
Mange spillere var tilmeldt – både garvede og helt nye – og der var en super stem-
ning i hallen, flotte, intense kampe og mange fremmødte publikummer. Desuden 
var der stor opbakning fra Hvidovres mange forretninger (Slikland, Frisører, pizzaria-
er McDonalds, Guldbageren, Boulders, Torve Caféen mm), som sponsorerede et 
hav af præmier. Det betød at alle spillere fik præmier – og at vi om fredagen kunne 
slutte mesterskabs-ugen af med Pizza Party (Pizzaria Valentinos havde sponsoreret 
10 pizzaer til os). Billeder fra ugen ligger på klubbens hjemmeside i ”galleriet”. 

Holdturnering for vores U17/19-hold gik PERFEKT, og vi sluttede på en flot, suve-
ræn førsteplads. Vi har haft et stærkt hold denne sæson bestående af Casper, Ma-
rio, Alfred, Ida, Jonas og Sander. Til at styre holdet og få sat spillerne sammen til 
hver kamp har vi haft vores holdleder Birgitte – som endnu en gang har bragt holdet 
helt til tops! 

Vi har siden sidst haft spillere ude til Åbne Turneringer: I februar var der turnering i 
Hvalsø, hvor Alfred, Jonas og Ida stillede op i single. Alfred spillede gode kampe  
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men måtte se sig besejret. Jonas vandt sin række og også lillesøster Ida tog guldet. 
Ida er på grund af point nu rykket op og blevet A-række spiller i U15. I april tog vi til 
Glostrup og havde et firkløver med, idet Sander, Alfred, Rasmus og Jonas stillede op 
i single. Sander havde en tæt tæt puljekamp men tabte desværre, Alfred vandt sin 
pulje men måtte trække sig og udgik med en skade. Rasmus kæmpede flot og kunne 
gå hjem med en bronzemedalje om halsen, og Jonas gik hele vejen og blev nummer 
1 i sin række. En fed dag og med super opbakning på tribunerne fra søskende, hold-
kammerater, forældre og bedsteforældre.  

 c    

    c  

      
Sommerferien nærmer sig og i Ungdomsafdelingen runder vi af med manér. 

Alle spillere er inviteret til SOMMERFEST fredag d. 14. juni kl. 16-18 i Præstemose-
hallen, hvor vi skal have det sjovt med rundbold, pizza og hygge i Caféen. Vi håber 
på stor tilslutning, som der plejer at være til de sociale arrangementer, så nye – og 
gamle spillere kan være sammen og lære hinanden at kende. 
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Skulle der sidde forældre til ungdomsspillere og læse med, og som kunne have lyst 
til at være med i Ungdomsudvalget i næste sæson – så kontakt Pernille (28706070). 
Vi har et super stærkt udvalg med engagerede forældre, hvor vi sammen planlæg-
ger og ”udfører” arrangementer for de skønne børn og unge i klubben. Kom og vær 
med!  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sidste træningsuge inden sommerferien er uge 26. Det har været en fantastisk sæ-
son og vi starter op igen mandag d. 12. august. Der vil inden sæsonstart komme 
information ud til alle spillere om træningstiderne og spillerfordeling. 

Rigtig god sommer ønskes I af Pernille  
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Støt vore sponsorer, de støtter os ! 
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